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Vragen van de leden Laçin en Beckerman (beiden SP) aan de Staatssecretaris 
van Infrastructuur en Milieu over blazers bij chemiebedrijf ESD-SIC in Delfzijl 
(ingezonden 15 oktober 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Opnieuw blazer bij ESD-SIC: «Wij balen 
hiervan»»?1 

Vraag 2
Hoeveel blazers, zwavelhoudende stofwolken die met knal uit smeltovens 
uitgestoten worden, vinden er de afgelopen jaren plaats? Neemt dit aantal 
toe? Zo ja, hoeveel? 

Vraag 3
Kunt u de provincie ondersteunen in het aanpakken van ESD, zo dat er een 
einde komt aan de blazers? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 4
Kunt u boetes opleggen bij iedere blazer die plaatsvindt om te zorgen dat er 
verantwoordelijkheid genomen wordt? 

Vraag 5
Kunt u ook een tijdslimiet aangeven waarbinnen ESD moet zorgen dat blazers 
niet meer voorkomen? Zo ja, wanneer? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Erkent u de overlast, namelijk die van longproblemen en geuroverlast, die 
bewoners ervaren die rondom ESD wonen?

1 RTV-Noord, 9 oktober 2018, Opnieuw blazer bij ESD-SIC: «Wij balen hiervan» (https://
www.rtvnoord.nl/nieuws/199824/Opnieuw-blazer-bij-ESD-SIC-Wij-balen-hiervan)
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